
 
Dagsorden skolebestyrelsesmøde mandag d. 9.1.2023 

kl. 18.00-20.30 afd. Stenderup 

 

Afbud: 

Referent: Dorthe Rohwer 

 

Elevråd deltager i punkt 1-2 

0. Godkendelse af dagsorden  
Godkendelse af referat   
5 min 

Dagsorden godkendt 
 
Referat godkendt 

 

1 Fra Elevrådet 
v. elevrådsmedlemmer  
15 min 

Tilde, 4.B og Kianna, 8.B 
 
Der er kommet ny multibane på afd. Søndre. 
Drengene har fået dør på toilettet, men det holdt kun 3 dage, så 
var den hærværk på toilettet igen. 
Der er kommet nye gardiner, nye stole/borde i fysik. 
 
Fra bestyrelsen: ønsker feedback vedr. den nye skolemad. 
I udskolingen tager mange i Magion og køber mad.  
Hvis elevrådet har ønsker på mad, der ikke udbydes, så kom 
tilbage med det til bestyrelsen. 
 
Der har været sendt info ud på aula til forældrene. Måske det 
skal reklameres på ny blandt eleverne. 
 

2 Centerombygning 
v. skoleleder 
10 min 

Kort status: 
Der har været travlhed med at flytte rundt og pakke ned, både 
for mellemtrinnet og for centeret. 
Der har været afviklet opstartsmøde i torsdag. Der foreligger 
endnu ikke en fuldstændig plan for byggeriet. 
Ift. tilkøb: der afventes stadig de endelige priser herpå. 
Det færdige projekt forelægges bestyrelsen på et senere 
tidspunkt. 
 
Der vil skulle afsættes midler fra opsparing til fornyelse af bl.a. 
skabe, evt. gulvskift, farver på døre, vægge mv. 
 
Centeret er pt. placeret midt i mellemtrinnet. Det ser ud til at 
fungere fint i hverdagen for nuværende. Der er gennem centeret 
kun gennemgang af voksne for at mindske uroen blandt centeret 
børn.  
 
Der er tilkommet bestyrelsesmedlemmer forældre forespørgsler 
på mellemtrins elevernes adgang til toilet. I praksis fungerer det 
fint med, at eleverne fra mellemtrinnet skal udenfor og ind ad 
hovedindgangen. Der er ingen mulighed for at løse det 
anderledes. 
Forholdene for eleverne og lærerne følges tæt af ledelsen. 



 
 
Stor ros fra busselskabet ift. forholdene for at sætte 
centereleverne af om morgenen.  
 

3 Skoleudviklingssamtale 
Status og forventet proces 
v. skoleleder 
10 min 

Skoleudviklingssamtalen d. 10/3 er det nye, der erstatter 
kvalitetsrapporten, hvor skoleledelsen bl.a. har beskrevet 
resultater og indsatser. 
Det er en samtale mellem skolens ledelse, forvaltningen og 
politikerne. 
 
Der udarbejdes efter samtalen et notat med gengivelse af 
evalueringens resultater og som et referat af 
skoleudviklingssamtalen. Notatet gøres tilgængeligt på skolens 
hjemmeside. 
Skolebestyrelsen orienteres om resultatet af 
skoleudviklingssamtalen. 
 
Der er er efterfølgende et dialogmøde med Børne- og 
Familieudvalget i maj, hvor fælles tematikker fra 
skoleudviklingssamtalerne, vil blive drøftet. 
 

4 Bestyrelsens møde med BFU d. 
30/1 og 17/1 
 
Forberedelse 
v. formand 
10 min 

Alle skolebestyrelser har møde med Børne- og Familieudvalget.  
Dagsorden kommer senere. 
Mødet foregår på Vestre Skole kl. 17:30. 
 
Kommer: Dorthe, Gitte, Maggie, Bente, evt. Nina 
Afbud: Jannie, Christina 
 
17/1 Møde med BFU, hvor bestyrelsen alene har møde med BFU. 
Her vil det være væsentligt at Dorthe klædes på ift. indhold. 
Input hertil drøftet. Inden mødet sendes det samlede input til 
SB’s orientering og kommentering. 
 
Dagsordenen er: 
Velkomst og præsentation ved udvalgsformanden 
Bestyrelsen præsenterer de 3 ting, som man i 
bestyrelsesarbejdet er mest optaget af lige nu: 

- Hvad er I lykkedes godt med? 
- Hvilke udfordringer har I? 
- Dialog om oplæggene 

Bestyrelsens strategiske udviklingsarbejde 
Institutionens udvikling i et fremtidsperspektiv 
Afrunding ved udvalgsformanden 
 
Kommer: Dorthe, Maggie, Bente, Anna Louise, evt. Jannie. 
 
 



 
5 Drøftelse principper 

Skole/hjem  
Bilag udsendes 
v. skoleleder og formand 
40 min 

Princippet skole/hjem gennemgået punkt for punkt.  
Formen for princippet er drøftet ift. om det skal indeholde mål-
del og handleplansdel.  
Der er overvejende stemning for at det giver mening.  
Formen aftales endeligt på næste møde. 
 
Princippet sendes ud med referatet og indeholder markeringer (i 
punkt 1), der skal findes andre formuleringer for ved næste SB-
møde.  
Resten af princippet drøftes på næste møde. 

6 Ansættelsesudvalg 
Aftaler 
V. skoleleder 
10 min 

Opslag til Stenderup er ude og der er ansættelsessamtaler d. 
19/1 kl. 16-19. 
Deltagere: Benny, Bente, Christina.  
 

7 Gameplan Playful Learning 
Evt. Stærkt skoletilbud i ST 
v. skoleleder 
30 min 

Skubbes til næste gang. 

8 Regnskab 
v. skoleleder 
10 min 

Skubbes til næste gang. 

9 Status medarbejdere og 
ansættelser 
v. skoleleder 
20 min 

Status på ansættelser gennemgået 

Status på lange sygemeldinger gennemgået. Der er heldigvis 

flere der er på vej retur, eller helt tilbage. 

Orientering vedr. personalesager. 

 

10 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  
• Ledelsen 

10 min 

Intet fra formanden 

Stenderup: 

• Udendørs: Hoppepude, hængekøjer og klatretårn 

kommer op snart 

• Indenfor skole: Lasercutter kommer på onsdag 

• Indenfor børnehaven: Det nye fantasirum i børnehaven 

bliver færdigt i denne uge.       

Søndre: 

Der er i SFO lavet mange fine ændringer i de indendørs 

lokaliteter. 

Ledelsen: 

Der skal findes nogle forskellige folk i fbm. 

skolestrukturanalysen. Christina, Dorthe, Anna Louise kan 

deltage – kan de ikke deltage, finder de selv en afløser. 

Dorthe, Maggie og Nina er fra bestyrelsens side. 



 

 

Møderække: 

• Mandag d. 6/2 - SØ 

• Mandag d. 20/3 - SØ 

• Mandag d. 8/5 - SØ 

• Mandag d. 12/6 - SØ 

 

_______________________                                                    _________________________ 

 Dorthe Meier - Formand                                                          Margit B. Schröter - Næstformand 

 

______________________                                                        ________________________ 

Janni Matthiasen                                                                         Tim Jensen                                                                        

 

______________________                                                         ________________________ 

Christina Sønderby Hedegaard                                                   Anna-Louise Risager Jensen 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Nina Kjær Madsen                                                                        Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Benny Madsen                                                                               Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

_______________________                                                        __________________________ 

Dorthe Rohwer - viceskoleleder                                                  Søren Rahbek - skoleleder 

Bertram kan deltage som elevrådsrep. Fra Stenderup. Jullian 

deltager fra Søndre 

Der har i dag været afholdt møde med forældrene til de 3 

børn, der står til at skulle starte i 0. kl. i næste skoleår. De 

indskrives pr. 1/4 med langsom opstart og indrulning i 0. kl.  

 

11 Evt.  Det kunne være gavnligt med en tidsordstyrer. 

 Næste møde 6/2 - SØ   


